
Zápis z ORR a ORHS konané dne 18. 9. 2024 

 

1. Zahájení provedl vedoucí rady p. Noha 

Zapisovatelem je p. Vrba, ověřovateli zápisu jsou p. Peleška, p. Klečka 

2. Informace ředitele HZS Klatovy – nebyly podány z důvodu nepřítomnosti p. ředitele (byl řádně 

omluven kvůli pracovním povinnostem) 

3. Vyhodnocení soutěží dle pravidel OSH Klatovy, PS a PHL  

a) Okrsková kola – se konala v měsíci květnu, uskutečnila se ve všech okrscích, přestože 

často působilo problémy počasí 

b) Obvodová kola se uspořádala všechna, obvody V a VI Klatovy a VII a VIII Nýrsko 

uspořádaly soutěž společně. Tato soutěž byla velice pěkná, neboť se zúčastnilo poměrně 

hodně družstev. Přesto počet všech družstev dosáhl stěží jednoho obvodu. Na ostatních 

obvodech byla tradičně účast velmi slabá. 

c) Vyřazovací kolo žen v Žichovicích bylo silně ovlivněno počasím, nakonec se však trochu 

umoudřilo a v průběhu soutěže téměř nepršelo. Účast žen v obou kategoriích byla velmi 

pěkná. 

d) V odpoledních hodinách pokračovala v Žichovicích soutěž okresním kolem v PS. Účast na 

této soutěži bývá slabší, a i v letošním roce tomu nebylo jinak.  V průběhu soutěže navíc 

opět začalo pršet, což částečně ovlivnilo průběh. Bohužel došlo ke zranění. 

e) Vyvrcholením sezóny byla okresní soutěž mužů a žen v Lubech. Tato soutěž byla 

hodnocena velmi kladně, až na některé připomínky na startu. Hřiště bylo velice pěkně 

připravené. 

f) Krajské kolo soutěže v PS konané v Klatovech na stadionu bylo hodnoceno velmi kladně. 

g) Pošumavská hasičská liga probíhala dle připraveného harmonogramu. Byla poměrně malá 

účast družstev, v PS pak naprosto minimální. Drobné problémy byly i s účastí 

jmenovaných rozhodčí. V Lubech se konala soutěž PS + klasika, zde nastaly problémy 

s časovým harmonogramem. Z důvodu povodní byla zrušena soutěž v Habarticích bez 

náhrady. Sušice na vlastní žádost zrušila poslední kolo v PS, též bez náhrady. 

4. Vyhodnocení PHL proběhne 11. 10. od 18 hod v Myslovicích, ceny jsou zajištěny. 

5. Odbornost Hasič, Strojník, Velitel se zatím nikde nekonala. 

6. Diskuse 

- p. Rajtmajer – vysvětlení problémů se soutěží PHL v Lubech 

- p. Bača odpovídal na dotazy ohledně problému startování při okresní soutěži 

7. Závěr – p. Noha 

 

Zapsal: Mgr. Stanislav Vrba     Ověřil: Josef Peleška 

                     Milan Klečka  
 


